
Zápis 
z hlasovania členov Akademického senátu FTF VŠMU per rollam 

 
predmet hlasovania: Stanovisko k návrhu na vylúčenie umeleckých vysokých škôl Ruskej 
federácie zo združení CILECT a GEECT 
 
Kolegovia z litovskej filmovej školy, konkrétne p. Greičius, 18.3.2022  poslal prof. Martinovi 
Šulíkovi mail, v ktorom je návrh žiadosti Litvy a Estónska na vylúčenie ruských umeleckých 
škôl zo združení CILECT a GEECT. Podobný mail zaslali aj kolegom na FAMU a v Lodži. Prof. 
Martin Šulík sa obrátil na AS FTF VŠMU s prosbou o vyjadrenie stanoviska FTF VSMU. V 
prílohe je stanovisko predstaviteľov ruských umeleckých škôl (originál aj preklad cez google 
prekladač), štatút CILECTu a návrh listu pre orgány CILECT a GEECT.  Najvyšší predstavitelia 
ruských filmových vysokých škôl vo svojom stanovisku podporujú vznik Luhanskej a Doneckej 
ľudovej republiky a súhlasia s "oslobodením” ich ľudu a v podstate súhlasia s ruskou agresiou 
na Ukrajine.  
 
Otázka hlasovania per rollam: 
SÚHLASÍM / NESÚHLASÍM 
aby Filmová a televízna fakulta VŠMU podporila návrh na vylúčenie ruských umeleckých 
vysokých škôl zo združení CILECT a GEECT. 
 
termín elektronického hlasovania: 18.3. 2022 
hlasovania sa zúčastnilo: 15 členov AS FTF VŠMU 
súhlas s predmetom hlasovania vyjadrilo: 15 členov AS FTF VŠMU 
nesúhlas s predmetom hlasovania vyjadrilo: 0 členov AS FTF VŠMU 
 
záver: Konštatujeme, že AS FTF VŠMU vyjadruje jednohlasný súhlas, aby Filmová 
a televízna fakulta VŠMU podporila návrh na vylúčenie ruských umeleckých vysokých škôl 
zo združení CILECT a GEET. 
 
Na vedomie: prof. Darina Smržová – dekanka FTF VŠMU, prof. Martin Šulík, ArtD., Mgr. Jana 
Keeble – prodekanka pre zahraničné styky FTF VŠMU a zástupkyňa FTF VŠMU v CILECT 
 
Uložené prílohy: screenshoty mailov členov AS FTF VŠMU o hlasovaní  
 
hlasy spočítali a zapísali:  
 
 
prof. Ingrid Mayerová, ArtD. – predsedníčka AS FTF VŠMU 
 
 
doc. Alena Bodingerová, ArtD. – podpredsedníčka AS FTF VŠMU 
 
 
V Bratislave 18. 3. .2022 
 


